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Lae de Sportvisie over sport gaan
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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 16 mei behandelend het agendapunt
Vaststellen en beschikbaar stellen van krediet Sportvisie 2030,

Besluit het volgende te wijzigen:

Op pagina 12 in de Sportvisie 2030 Niemand buitenspel in Dordrecht worden de volgende zinnen
geschrapt:
"De huidige situatie kan onder druk komen te staan door gebiedsontwikkeling Spoorzone. Uitgangspunt
blijft dat in dit gebied voor tenminste 1700 tennissers ruimte moet blijven (17-22 banen).
We schetsen twee scenario's voor Dordrecht-midden (uiterlijk 2024 duidelijkheid):

A. Vier locaties verspreid over Dordrecht-midden (huidige situatie handhaven);
B. Twee locaties verspreid over Dordrecht-midden (3 verenigingen, Dash'35, DLTC Thialf

en RCD samen op sportpark Krommedijk).

De tennislocatie van s.v. Oranje Wit blijft bij voorkeur op sportpark Stadspolder
gehandhaafd om de multifunctionaliteit qua aanbod op dat sportpark te handhaven."

En vervangen door de volgende tekst:

De huidige situatie kan onder druk komen te staan door gebiedsontwikkelingen Spoorzone maar vanuit
de sportvisie geniet het de voorkeur dat (tennis) verenigingen op de huidige locatie in Dordrecht-midden
blijven.

Toelichting:

Toekomstige scenario's vanuit andere beleidsterreinen horen naar ons inzicht niet in de Sportvisie thuis.
De sportvisie moet gaan over de visie op de sport en de ambities op sportgebied.

Door in het algemeen te stellen dat vanuit sport geredeneerd facilitering van tennisbanen in Dordrecht-
midden de voorkeur geniet, voegt de raad daad bij het woord om de fysieke infrastructuur van sport en
bewegen te blijven faciliteren.



Genoemde tennisverenigingen hebben recentelijk geinvesteerd:
• Fusievereniging DLTC-Thialf deels op de huidige in 2021 volledig gerenoveerde locatie zit na de

inhuizing van Thialf LTC vanuit Amstelwijck.
• DASH'35 recent nog 150.000 heeft geInvesteerd in de kantine en volledig eigenaar is van de

locatie inclusief de velden.
Bij eventuele verplaatsing er sprake is van kapitaalvernietiging omdat er dan een groot aantal velden en
twee kantines gesloopt zouden moeten worden.

Het opnemen van scenario's in deze Sportvisie brengt onduidelijkheid en mogelijk onnodige onzekerheid
met zich mee voor deze (pro-actieve) verenigingen, die juist in dezelfde Sportvisie worden gestimuleerd
om vitaal te worden of blijven.

Het geniet dus de voorkeur om in de Sportvisie 2030 op te nemen dat de (tennis) verenigingen op de
huidige locatie in Dordrecht-midden blijven. De gemeenteraad brengt zichzelf hiermee in positie de
bredere belangenafweging van facilitering van tennisverenigingen t.o.v. gebiedsontwikkeling Spoorzone
expliciet op later moment te maken alvorens onomkeerbare besluiten worden voorgesteld.
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